

HEREDITARY HEMOCHROMATOSIS

VERY COMMON • UNDER-DIAGNOSED • POTENTIALLY FATAL • EASILY TESTED • EASILY TREATED

Your support helps fund our programs

Community Outreach

Prevention of hemochromatosis-induced suffering begins with awareness. By raising awareness through community outreach, affected individuals can recognize the disorder and receive the proper tests and treatment for hemochromatosis before damage is done. When detected and treated early, individuals can avoid the pain and diseases associated with undiagnosed hemochromatosis, and have a normal life expectancy.

Patient Support

CHS provides support for hereditary hemochromatosis sufferers and their families to help them understand and manage the disorder. As part of this program, CHS also provides information to physicians and other front-line medical personnel to share available treatment information related to

hemochromatosis. This program helps affected individuals receive the best route of care and management for their iron overload and related illnesses.

Medical Referral Network

CHS maintains a network of medical professionals who are recommended for their knowledge and capacity to treat hemochromatosis as recognized by CHS medical advisors, members and supporters. These medical professionals include general medical practitioners, medical specialists, dieticians, naturopathic doctors, therapists and genetic counsellors from across Canada.

Awareness Month

May is recognized as National Hemochromatosis Awareness Month. During Awareness Month, volunteers and staff of CHS concentrate their efforts to plan and implement

awareness activities across Canada, enabling stronger messages about hemochromatosis to reach the public.

Be Aware and Volunteer

Volunteers are the heroes of the Canadian Hemochromatosis Society. Through their passion and dedication, they are inspiring ambassadors of the organization and contribute greatly to the many successes of CHS. Volunteer recruitment, coordination, training and management are activities that keep volunteers engaged and challenged as they help CHS with its mission and programs.

Hereditary Hemochromatosis is a genetic disorder that affects over 3,000,000 people in Canada. Help us reach them with the cure: Awareness.

Thank you for helping to raise awareness of hemochromatosis, reduce suffering and save lives.

Make a Difference - Save Lives

I would like to donate \$_____ monthly starting ____ (dd) ____ (mo) to support CHS programs.

I would like to make a one-time gift of
 \$100 \$250 \$500 Other \$_____

Lifetime Membership:

Individual **\$500** Senior **\$295** (55+)
 Family **\$750** (at same address) Professional **\$895**

Books & Accessories:

The Bronze Killer _____ @ \$20
 Ironic Health _____ @ \$22
 Hemochromatosis DVD _____ @ \$21
 Too Much Iron DVD _____ @ \$10

Payment Options:

Please include your cheque or money order payable to the Canadian Hemochromatosis Society.

To charge to your credit card: VISA MC AMEX

Name on Card: _____

Card No: _____

Expiry date: _____

Signature: _____

My Information:

Name: _____

Address: _____

City: _____

Province/State: _____ PC/Zip: _____

Tel: _____ Email: _____

Official Revenue Canada receipts are issued for all memberships and donations.

- I have HHC
 I have a blood relative with HHC
 I would like to receive newsletters and information updates by email
 I would like information about leaving a bequest/legacy in my will

Please mail this form to:

Canadian Hemochromatosis Society
 285 - 7000 Minoru Blvd. Richmond, BC V6Y 3Z5

Hémochromatose héréditaire

TRÈS COMMUN • PEU DIAGNOSTIQUÉ • PEUT ÊTRE FATAL •
SE VÉRIFIE FACILEMENT • SE TRAITE FACILEMENT

Votre appui nous aide à financer nos programmes

Rejoindre la communauté

La prévention de l'hémochromatose commence à la sensibilisation. En augmentant les activités de sensibilisation au sein de la communauté, les personnes touchées peuvent reconnaître le désordre qu'est l'hémochromatose et recevoir les bons résultats ainsi que les bons traitements avant que des dommages n'apparaissent. Lorsque la détection et le traitement est fait tôt, les personnes peuvent éviter la douleur et les maladies associées à l'hémochromatose non diagnostiquée et ainsi avoir une espérance de vie normale.

L'aide aux patients

La SCH offre un soutien aux personnes atteintes de l'hémochromatose et à leurs familles afin de les aider à comprendre cette maladie et à la gérer. La SCH, grâce à ce programme, fournit aussi de l'information aux médecins et aux autres catégories de personnel médical de première ligne visant à partager l'information qui est disponible

sur le traitement de l'hémochromatose. Ce programme aide les personnes atteintes puisqu'elles reçoivent les outils dont ils ont besoin pour soigner et gérer leur surcharge de fer et les maladies qui en découlent.

Le réseau de référence médicale

La SCH entretient un réseau de professionnels médicaux qui sont recommandés pour leurs connaissances et leur capacité de traiter l'hémochromatose. Ces professionnels sont reconnus par les conseillers médicaux, les membres et les partisans. Parmi ces professionnels on retrouve les médecins praticiens, les médecins spécialistes, les diététistes, les médecins naturopathes, les thérapeutes et les conseillers en génétique de partout au Canada.

Le mois de la sensibilisation

Mai est le Mois national de la sensibilisation de l'hémochromatose. Durant ce mois, les bénévoles et le personnel concentrent leurs efforts à planifier et mettre en

œuvre des activités de sensibilisation à travers le Canada, renforçant ainsi les messages pour joindre le public au sujet de l'hémochromatose.

Soyez au courant et devenez bénévoles

Les bénévoles sont les héros de la SCH. Grâce à leur passion et leur dévouement, ils sont les ambassadeurs inspirants de l'organisme et contribuent grandement aux succès de la SCH. Le recrutement, la coordination, la formation et la gestion des bénévoles sont des activités qui permettent aux bénévoles de demeurer engagés et motivés puisque ce sont eux qui aident la SCH dans la poursuite de sa mission et la livraison de ses programmes.

L'hémochromatose héréditaire est un désordre génétique qui touche plus de 3 millions de gens au Canada. Aidez-nous à les joindre avec le remède : la sensibilisation.

Nous vous remercions pour vos efforts d'accroître la sensibilisation, réduire la souffrance et sauver les vies.

Votre don peut faire une différence et sauver des vies

J'aimerais faire un don mensuel dès le ____ (jour) ____ (mois) pour soutenir les programmes de la SCH.

J'aimerais faire un don unique de
 \$100 \$250 \$500 autre \$ _____

Adhésion à vie :

Membre **\$500** Âge d'or (55+) **\$295**
 Famille **\$750** (même adresse) Professionnel **\$895**

Livres et accessoires:

The Bronze Killer _____ @ \$20
 Ironic Health _____ @ \$22
 Hemochromatosis DVD _____ @ \$21
 Too Much Iron DVD _____ @ \$10

Modalités de paiement :

Veuillez inclure votre montant payable par chèque ou mandat à l'ordre de la Société canadienne de l'hémochromatose.

Veuillez envoyer ce formulaire par voie postale à :

Société canadienne de l'hémochromatose
285 - 7000 boul. Minoru, Richmond, C.-B. V6Y 3Z5

Pour autoriser le paiement par carte de crédit :

VISA MC AMEX

No de la carte : _____

Échéance : _____

Signature : _____

Mes renseignements

Nom : _____

Adresse : _____

Ville : _____

Province / état : _____ CP / Zip : _____

Tel: _____ Courriel : _____

Des reçus officiels sont émis pour les dons et adhésions

- J'ai l'hémochromatose
 Un apparenté a l'hémochromatose
 Je désire recevoir vos bulletins et dernières nouvelles par courriel
 Je désire recevoir de l'information sur comment faire un legs testamentaire pour la SCH